
 

Protokół Nr 57/2024 

z obrad LVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

26 stycznia 2024 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Sesja rozpoczęła się w dniu 26 stycznia 2024 r. o godzinie 830. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,430547,2024.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych (nieobecny Tomasz Koziara i Wiesław Wytrwał): 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Krzysztof Dymon 

6. Jan Gaweł 

7. Sylwester Gaweł 

8. Krzysztof Kosoń 

9. Stanisław Koziara 

10. Stanisław Misiaszek 

11. Marek Mosio  

12. Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta Gminy, Sekretarz Gminy 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy 

Lista obecności dołączona jest do protokołu stanowi załącznik Nr 1. 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył LVII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów VIII kadencji (2018 - 2024). Powitał zgromadzonych radnych, Wójta Gminy, 

Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników Urzędu Gminy. Poinformował, że 

sesja jest transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał klauzulę RODO. Na 

podstawie listy obecności oraz po sprawdzeniu obecności za pomocą urządzeń do głosowania 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,430547,2024.html


imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 13 radnych. Ustawowy skład rady to 15 

radnych. Jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy odczytał wniosek o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy radni lub Wójt Gminy mają uwagi do porządku obrad 

przedstawionego w zawiadomieniu? W związku z brakiem uwag, porządek został przyjęty 

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Odczytanie wniosku Wójta Gminy Gręboszów o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Gręboszów. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 r., 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031, 

c) zmiany uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego użytków rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 

d) sprostowania błędu pisarskiego w numeracji uchwały Nr LVI/458/2032 Rady Gminy 

Gręboszów z dnia 27 grudnia 2023 r.  

5. Wyrażenie stanowiska w sprawie zrzeczenia się w całości przez Gminę Gręboszów 

odszkodowań za nieruchomości zajęte pod budowę obwodnicy Kozłowa i Hubenic. 

6. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.4. 

a) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 r. a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że 

konieczność podjęcia tej uchwały wzięła się stąd, że po podpisaniu umowy kredytu w tamtym 

roku, mamy już ostateczne kwoty odsetek. W chwili jak wprowadziliśmy je do budżetu okazało 

się, że możemy nie sprostać wskaźnikom przy spłacie dwóch kredytów. W związku z tym 

w porozumieniu z RIO ustaliliśmy, że w tym roku ściągniemy z planu kredyt, który 

planowaliśmy na sesji budżetowej w wysokości 4 500 000,00 zł i dostosujemy plan wydatków 

na odsetki do podpisanej umowy. Wiąże się to z tym, że aby wskaźniki nam grały musimy 

zmniejszyć budżet po stronie wydatków, zwłaszcza jeśli chodzi o niektóre inwestycje 

i dostosować go w tej chwili do tego, żeby nam wskaźniki grały do spłaty, obecnie 



zaciągniętego tytułu, łącznie z odsetkami. Zmiany, które w tej chwili wprowadzamy, nawet 

zmniejszające czy zwiększające, w trakcie roku tak czy tak, będziemy dostosowywać. 

Aktualnie w planie rozchodów mamy tylko spłatę tego jednego kredytu. Następnie Skarbnik 

Gminy dokładnie wyjaśniła jakie wprowadzone są zmiany w Uchwale Budżetowej na 2024 

rok. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

Jan Gaweł, Katarzyna Czupryna, Krzysztof Gil – Wójt Gminy, Bożena Deshko – Skarbnik 

Gminy. 

Wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji zostały zarejestrowane na nagraniu z obrad 

Sesji. 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za. (Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu). Uchwała Nr LVII/465/2024 w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 3 

do niniejszego protokołu). 

b) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031 a Bożena Deshko – Skarbnik 

Gminy wyjaśniła, że ta zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest podyktowana tym, że 

zmieniamy źródło finansowania deficytu. W uchwale tej zgodnie z uchwałą poprzednią 

wprowadzona jest zmiana źródła finansowania deficytu. Odsetki są dostosowane do podpisanej 

umowy i ściągnięty jest kredyt w wysokości 4 500 000,00 zł, który nie jest planowany w tej 

chwili w budżecie. Te zmiany są przede wszystkim tym podyktowane. Plan dochodów, 

wydatków, przychodów i rozchodów został również dostosowany do tego co zostało 

poprzednią uchwałą przyjęte. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za. (Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu). Uchwała Nr LVII/466/2024 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031 została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu). 

c) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, 



na których zaprzestano produkcji rolnej a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że 

w uchwale podjętej na poprzedniej sesji był zapis, że mamy tutaj zwolnienie od podatku 

rolnego użytków rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej a w ustawie jest szersze 

pojęcie. Stąd to szersze pojęcie musi być również w uchwale ujęte. W związku z tym 

w przygotowanym dzisiaj projekcie uchwały jest zapis, że zwolnienie przysługuje pod 

warunkiem zaprzestania na gruntach gospodarstw rolnych działalności rolniczej. Jest to 

dostosowanie uchwały do zapisów ustawowych. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za. (Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu). Uchwała Nr LVII/467/2024 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, 

na których zaprzestano produkcji rolnej została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do 

niniejszego protokołu). 

d) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu 

pisarskiego w numeracji uchwały Nr LVI/458/2032 Rady Gminy Gręboszów z dnia 27 grudnia 

2023 r. a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta i wyjaśnił, że w uchwale Rady Gminy Gręboszów 

z dnia 27 grudnia 2023 r. zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty zaistniał błąd pisarski 

w numeracji tej uchwały, gdzie jako wyróżnik roku podjęcia tej uchwały zapisano cyfry 

2032 zamiast 2023. Jest to błąd techniczny nie mający wpływu na merytoryczną treść uchwały, 

ale podlega korekcie ze względu na implikacje jakie pociąga w publikatorze, w którym stosuje 

się ogólne zasady informatyczne. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 

13 radnych było za. (Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu). Uchwała Nr LVII/468/2024 w sprawie sprostowania 

błędu pisarskiego w numeracji uchwały Nr LVI/458/2032 Rady Gminy Gręboszów z dnia 27 

grudnia 2023 r. została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

 

 



Ad.5. 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady wyrażenie stanowiska w sprawie zrzeczenia się 

w całości przez Gminę Gręboszów odszkodowań za nieruchomości zajęte pod budowę 

obwodnicy Kozłowa i Hubenic a Krzysztof Gil – Wójt Gminy wyjaśnił, że na ostatniej sesji 

poruszany był temat dotyczący odszkodowania za nieruchomości pod obwodnicę. Pomiędzy 

sesjami Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonał pewien ruch. Wystąpił z pismem datowanym na 

8 stycznia 2024 r. dotyczącym propozycji, iż w przypadku wyrażenia woli zrzeczenia się 

odszkodowania za nieruchomości w całości przez Gminę Gręboszów (zajęte pod budowę 

obwodnicy grunty należące do Gminy), przewidziany pierwotną umową, udział finansowy 

Gminy w realizacji ww. przedsięwzięcia w kwocie 300 000,00 zł zostanie pokryty przez 

Województwo Małopolskie,(co skutkowało będzie brakiem partycypacji Gminy w realizacji 

przedsięwzięcia). ZDW w Krakowie prosi o ponowne przeanalizowanie powyższej propozycji 

i udzielenie pisemnej odpowiedzi w niniejszej sprawie celem podjęcia dalszych ustaleń. 

Proponują, żebyśmy umorzyli środki finansowe, które nam przysługują z tytułu odszkodowania 

za zajęcie gruntów gminnych pod budowę obwodnicy, a w ramach tego nie będą od nas chcieli 

pieniędzy na co wcześniej wyrażaliśmy wolę. Różnica jest taka, że my zadeklarowaliśmy nasz 

udział całościowy w budowie obwodnicy w wysokości 300 000 zł, a oni chcą, abyśmy umorzyli 

im 604 000,00 zł. W związku z powyższym na dzisiejszej Sesji Rada Gminy musi podjąć 

stanowisko w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad podjęciem stanowiska. 

W dyskusji udział wzięli: 

Jan Gaweł, Krzysztof Gil, Grzegorz Skowron 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie Stanowisko Nr 1/2024 Rady Gminy 

Gręboszów z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie opinii odnośnie zrzeczenia się prawa do 

odszkodowania za nieruchomości. Głosowało 13 radnych, 13 radnych było za. (Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia Stanowiska stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Stanowisko zostało przyjęte i stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad.6. 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Gręboszów 

zamknął LVII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy VIII kadencji, dziękując wszystkim za 

przybycie i udział w obradach.  

Sesja zakończyła się o godz. 9:25 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 



Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  

Bożena Landowska       Marek Mosio 

 


